
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 1/2025 w dniu 27 stycznia 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: O 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Emilia Kwiatkowska – pomoc admin. Wydziału Oświaty Kultury i Sportu  
2. Anna Szymańska – podinspektor Wydziału Oświaty Kultury i Sportu           
3.Dr Dariusz Stoll - Kierownik Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego  
                                  Starostwa Powiatowego 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Zapoznanie się z „Kalendarzem imprez kulturalnych i sportowych na 2025 rok. 
1.2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody   
Wielkopolskiego zadań z zakresu administracji rządowej określonych w ustawie o  
obronie Ojczyzny. 
1.3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku za 2024 rok. 
1.4. Dokonanie wyboru dwóch radnych do komisji upoważnionej do dokonania 
kontroli działalności Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu za 2024 rok. 
1.5 Dokonanie wyboru jednego  radnego do komisji opiniującej wnioski o przyznanie 
dotacji w 2025 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z ostatniego 
posiedzenia komisji – został przyjęty jednogłośnie ( 9 głosów – za). 
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

3.   SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 1.1. Panie z  Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego 

przedstawiły „Kalendarz Imprez Kulturalnych i Sportowych na 2025 rok” w formie 
prezentacji ( zał. Nr 1 – 5 kart). Po zakończeniu prezentacji radna Anna Twardowska 
spytała o wysokość  wydatków na zaplanowane imprezy. Wyjaśnień w sprawie 
kosztów ponoszonych przez  Starostwo i wysokości zaplanowanych środków 
finansowych na te cele udzielił Wice Starosta Pan Jerzy Springer ( zał. Nr 2,3 i 4). 
Ad.1.2 Pan dr Dariusz Stoll przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia od 
Wojewody Wielkopolskiego zadań z zakresu administracji rządowej określonych w 
ustawie o obronie Ojczyzny w zakresie prowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2025 
roku. Wyjaśnił, że kwalifikacja wojskowa finansowana jest w całości z dotacji 
Wojewody oraz, że uchwała nie zawiera szczegółowego zakresu zadań przyjętych 
przez Powiat Wągrowiecki – zadania te określi odrębne porozumienie.  
Ad 1.3  Pan dr Dariusz Stoll następnie przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku w 2024 roku. Sprawozdanie obejmuje trzy posiedzenia 
komisji tj. 
I posiedzenia odbyło się dn. 09.07.2024r. i było poświęcone przygotowaniom do 
sezonu letniego w 2024r.  
II posiedzenie  odbyło się dn. 22.10.2024r. i było poświęcone działalności służb 
odpowiedzialnych za bezpieczeństwo i porządek w sezonie letnim. 
III posiedzenie odbyło się dn.16.12.2024r. na temat przygotowania do sezonu 
zimowego. 
Protokoły z w/w posiedzeń Komisji są podstawą sporządzenia omawianego 
sprawozdania, które zostało poszerzone o dane na temat bezpieczeństwa i porządku  
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w powiecie o informacje uzyskane w tym zakresie , od min. Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego, Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego, Powiatowego Lekarza Weterynarii i innych instytucji i zakładów 
mających wpływ na bezpieczeństwo i porządek w powiecie wągrowieckim. Całe 
sprawozdanie obejmuje 23 strony. Większość radnych jest również członkami innych 
komisji i już wcześniej mieli okazję zadawać pytania aby wyjaśnić swoje wątpliwości i 
uwagi do sprawozdania. Radna Anna Twardowska pytała dlaczego wskutek zabudowy 
bez zezwoleń na terenach rekreacyjnych w Grzybowie jest utrudniony dojazd do 
poszczególnych posesji służbom ratunkowym i jakie są podejmowane działania, aby 
już nie powstawały takie inwestycje budowlane. Pan Stoll wyjaśnił, że zgodnie z 
przepisami budynki, które powstały ileś lat wstecz ( nie pamiętał, do którego roku 
wstecz) można zalegalizować takie nielegalne  budowy, uzupełniając niezbędną 
dokumentację. To proces długoletni  oraz, że brakuje pracowników do 
przygotowywania tej dokumentacji oraz właściwej kontroli nad budowami 
prowadzonymi nielegalnie i niepostrzeżenie. Radna Anna Twardowska zapytała  czy 
zawarta  informacja Powiatowego Zarządu Dróg o złożonych czternastu wnioskach na 
remonty dróg powiatowych, które zaplanowano do prac remontowych w 2024r. zostały 
zatwierdzone poprzez przyznanie środków zewnętrznych na ten cel. Wice Starosta 
wyjaśnił, że dotychczas dotacje nie zostały przyznane i żadne wnioski nie są 
uwzględnione dotychczas do realizacji. Przy czym najbardziej oczekiwaną inwestycją 
jest ul. Reja (bardzo obciążona ruchem drogowym z uwagi na brak obwodnicy  tej 
części miasta). Radna zauważyła również, że wymieniony w składzie Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku, z głosem doradczym, Robert Torz w trakcie pracy komisji 
zmienił swój status zawodowy. Oba materiały sesyjne przedstawione przez dr D. Stolla 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie i zostały przyjęte jednogłośnie 
( 9 głosów za).  
Ad.1.4. Do komisji upoważnionej do dokonania kontroli działalności Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu za 2024 rok zostały zgłoszone radne: Łucja Wicher i Anna  
Twardowska, które wyraziły zgodę na pracę w tej komisji. Przewodniczący Komisji 
poddał kandydatury pod głosowanie i zostały wybrane jednogłośnie ( 9 głosów 
za).  
Ad.1.5.  Do komisji opiniującej wnioski o przyznanie dotacji w 2025 roku na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków zgłosił się radny Zbyszko Sygierycz  - w przeprowadzonym 
głosowaniu został wybrany jednogłośnie. 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
   4.1.  Zapytania   - brak 
   4.2.  Opinie         - brak  
   4.3.  Stanowiska - brak 
   4.4. Wnioski       - brak 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim uczestnikom posiedzenia a członków 
komisji zaprosił  na zaplanowane   posiedzenia w  dniu 17 i 24 lutego br. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    

         
 /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 
 


